
Referat af beboerrådsmøde d. 21. februar 2022 
Mødet afholdes kl. 18-21 i beboerhuset 
 
Deltagere: Astrid, Ida, Klara, Camilla, Kim, Sebastian og Jakob 
Afbud: Anne, Aske 
 

1. Formalia  
a. Valg af dirigent og referent 

● Dirigent: Jakob 
● Referent: Astrid 

b. Godkendelse af dagsorden 
● Godkendt 

2. Meddelelser 
a. Nyt fra BBS 

● 3-værelses lejlighed: Københavns Kommune har godkendt 
omlæggelse af 3-værelses lejlighed til 2-værelses lejlighed. 
Håndværkerne er i gang i lejligheden og den er klar til udlejning pr. 
15. marts 2022. Det resterende værelse står tomt indtil beboeren i 
den 1-værelses lejlighed fraflytter kollegiet.  

● Varmecentralen: Der er udfordringer i varmecentralen og der 
arbejdes med udskiftning af diverse ventiler.  

● Udflytninger: Der har været mange udflytninger i januar hvilket 
har taget størstedelen af BBS’ tid.  

● Moderniseringsplan for elevatorer: I samarbejde med 
leverandøres laves en plan for modernisering af elevatorer, så kun 
de nødvendige dele udskiftes.  

● Omklædningsrummet for personale: Omklædningsrummet 
moderniseres og der fjernes skimmel.  

● Nye affaldssorteringsguides: Københavns Kommune har sendt nye 
sorteringsguides som uddeles til beboerne i løbet af foråret.   

● Udearealer: Græsset fjernes fra brostenene foran beboerhuset og 
cykelstativerne omorganiseres. Endvidere fjernes kompostbunken.  
Der sås nyt græs foran pergolaen i løbet af foråret.  

● Oprydning i cykel og motorcykelrum: Oprydningen igangsættes i 
forbindelse med oprydning i depotrummet.  

● Beboerrådet ønsker at koden til opgangen nulstilles én gang årligt. 
Første gang er d. 1. september 2022.   

b. Nyt fra bestyrelsen 
● Budgetmøde blev afholdt 13. januar 2022. Jakob deltog og gav 

inputs.  
3. Aktuelle sager 

a. ’Introduktion til Solbakken-brochure 
● Klara genoptager arbejde med brochuren snarest og deler i 

Facebookgruppen til kommentering/godkendelse.  
b. Projektliste 

(https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ifT721iYdg2fJd5QjAscG
swp0oSxI3qj1KbeD_ZkiNs/edit#gid=0) 

● Gennemgået og opdateret 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ifT721iYdg2fJd5QjAscGswp0oSxI3qj1KbeD_ZkiNs/edit#gid=0
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ifT721iYdg2fJd5QjAscGswp0oSxI3qj1KbeD_ZkiNs/edit#gid=0


c. Planlægning af beboermøde d. 14. marts 2022 
● Husordenen skal til afstemning på beboermødet. Der udsendes en 

mail via KKIK med den nye og gamle husorden. Beboerne kan give 
inputs til beboerrådet inden mødet.  

● Beboermødet afholdes uanset om regnskabet bliver klar eller ej.   
● Klara står for forplejning til beboermødet.  
● Beboerrådet 

1. Beboerrådet består pt. af 8 medlemmer. Jakob, Anne og 
Sebastian stopper ved næste beboermøde.  

2. Camilla laver et opslag om, at vi søger nye medlemmer. 
● Bestyrelsen 

1. Jakob stopper, så der skal vælges en ny repræsentant og en 
ny suppleant.  

● Der afholdes formøde d. 7. marts kl. 18.00 hos Camilla.  
4. Indkomne sager 

a. Måtter i opgangene 
● Beboerrådet har besluttet at tilføje måtter i opgangene foran 

postkasserne til måtteserviceaftalen.   
b. Inputs til arkitekt vedr. udearealer 

● Kim har været i kontakt med et arkitektfirma for en pris på 
forundersøgelse af projekt på udearealet. Der indhentes yderligere 
priserne fra andre firmaer. 

● Beboerrådet ønsker at der bliver plantet nye buske på sydsiden.  
● Ønsker til udearealer 

1. Bedre cykelparkering (både for alm., børne- og ladcykler) 
a. Eventuelt overdækket med ”grønt” tag 

2. Døre i alle opgange til nordsiden 
3. Nedgravet affaldsløsning 
4. Belysning 
5. Beplantning (buske og træer) 

c. Depotrum 
● Der er afsat penge i 2022/23 til etablering af nye depotrum inkl. 

mere belysning.   
d. Ny webmaster 

● Afventer nye medlemmer som kan få en introduktion.  
e. Studiekontrol 

● Jakob kontakter KKIK for afklaring på reglerne for studiekontrol. 
Beboerrådet ønsker at der udsendes information til alle beboere.  

5. Eventuelt 


